

Bulletin

June 29, 2022

Dear CertainTeed Canada Residential Roofing Customers:

Canada Residential Roofing Products Price Increase: **Effective August 1, 2022**

Due to the continued volatility in the market for raw materials used in the manufacturing of asphalt shingles and accessories, CertainTeed will increase prices for residential roofing shingles and accessory products by up to 10%, effective as of August 1, 2022.

Seemingly most of our raw materials are being affected on all products, but some most impacted are oil derived materials such as asphalt as well as the continued escalation of energy.

All Orders shipped on or after August 1, 2022 will be invoiced at the new price, regardless of the order entry date and this increase will include all shipments. We will provide you with specific amounts by product as we get closer to this date.

Your CertainTeed Regional Manager and Territory Manager will assist in answering specific questions regarding this increase.

We appreciate your continued support of CertainTeed Residential Roofing Products.

Sincerely,



Jake Clegg
National Sales Manager, Canada
CertainTeed Exterior Products

Please distribute this notification to all of the appropriate people in your company



CertainTeed Canada Inc.

Communiqué

juin 29, 2022

À tous les clients canadiens des produits de toiture résidentielle de CertainTeed Canada:

Augmentation des prix pour les produits de toiture résidentielle au Canada:
En vigueur à partir du 1^{er} août 2022

En raison de la volatilité continue du marché en ce qui concerne les matières premières utilisées dans la fabrication de bardeaux d'asphalte et d'accessoires, CertainTeed augmentera les prix des bardeaux et des accessoires de toiture résidentielle d'un pourcentage allant jusqu'à 10% à partir du 1^{er} août 2022.

Il semble que toutes nos matières premières soient affectées pour tous les produits, mais celles qui sont dérivées du pétrole comme l'asphalte et celles des secteurs de l'énergie dont les prix ne cessent d'augmenter sont les plus touchées.

Toutes les commandes expédiées le 1^{er} août 2022 ou après cette date seront facturées selon les nouveaux prix, peu importe la date de saisie de la commande, et cette augmentation comprendra tous les envois. Nous vous fournirons les montants précis par produit à l'approche de cette date.

Votre directeur régional et votre directeur de territoire CertainTeed répondront à toutes vos questions concernant cette augmentation.

Nous vous remercions de votre confiance envers les produits de toiture résidentielle CertainTeed.

Sincères salutations,



Jake Clegg
Directeur de compte national, Canada
Produits d'extérieur CertainTeed

Veillez distribuer ce communiqué à toutes les personnes concernées au sein de votre entreprise.



CertainTeed Canada Inc.